

## Choice of LATIN / Choix des LATIN

### EN

Dear parents and pupils of s1,

- In s2 your child can choose Latin as an option for 2 periods per week. If chosen, the study of Latin will be **OBLIGATORY** continued in s3
- Students with Latin in their curriculum in s2 will **not be able to choose ICT in s3.** ICT will be proposed again as an option from s4.
- Latin is taught in the student's L1, but can also be taught in L2 or L3 if the number of pupils requesting Latin in a particular L1 is less than 7.

We also would like to ask you to indicate any change in religion/ethics courses and Irish ONL.

Before choosing, we strongly recommend you to read carefully all information related to the organization of studies in the EE system and the general rules of the European Schools on : <http://eursc.org/> .

### FR

Chers parents et élèves de s1,

- En s2, votre enfant peut choisir le latin en option pour 2 périodes par semaine. S'il est choisi, l'étude sera **OBLIGATOIRE** poursuivie en s3.
- Les élèves ayant le latin dans leur programme d'études en **s2 ne seront pas de choisir les ICT en s3.** Le ICT seront à nouveau proposé comme option à partir de s4.
- Le latin est enseigné dans la L1 de l'élève, mais peut également être enseigné en L2 ou L3 si le nombre d'élèves demandant du latin dans une L1 est moins de 7 étudiants.

Nous souhaitons également vous demander d'indiquer tout changement dans les cours de religion/éthique et d'irlandais ONL.

Avant de faire votre choix, nous vous recommandons fortement de lire attentivement l'organisation des études dans le système d'EE ainsi que le règlement général des Écoles européennes sur le site <http://eursc.org/>